
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde den 1. juni kl. 17.00 – 19.00 (vi sørger for aftensmad, salater som sidst)  
                                                      
Deltagere: Merethe Røll Lærke, Gitte Madsen, Karen Krusell, Søren Tholstrup, Jannik Tovgaard-Olsen, René 
Bang, Kaspar Hviid, Louise Skov Jensen, Per Bruun Madsen, Jolita Søgaard, Rasmus Rubinstein 
 
Afbud/ fraværende: Karen og Rasmus 
 
Mødeleder: René Bang 
Referent: Kaspar Hviid  

Punkt Emne  Beslutning/dr
øftelse/orien
tering/godke
ndelse 

Tid 

SB-28 Godkendelse af referat se:  

https://vas.aula.dk/foraeldresamarbejde/skolebestyrelse/referater-2022-

2023 

Referatet godkendes 

Godkendelse 

 

 

5 

min 

SB-29 Udetilladelse (bilag: henvendelse fra udskolingslærere) 

 

En enstemmigt enig skolebestyrelse ønsker at fastholde nuværende ordning 

og imødekommer derfor ikke det fremsatte ønske.  

Der opleves manglende, konkrete og pædagogiske begrundelser for en 

ændring og en bekymring for, at en årligt tilbagevendende diskussion af 

reglerne åbner døren for splitting i teamet.  

Beslutning 15 

min 

SB - 30 Skoleudviklingssamtale: opsamling fra stormøde med forældre, orientering 

af proces Retning 2026 med personale og fælles forberedelse til 

Skoleudviklingssamtale den 8. juni 

 

Deltagere i samtalen er: skolens ledelse, repræsentanter fra forvaltningen, 

lærerrepræsentanter , elever og skolebestyrelse. Dette års 

skoleudviklingssamtale foregår 8/6 – kl. 16:30-18:30 og vil indeholde 

følgende 4 emner: 

1) Læsning og læseglæde – med udgangspunkt i bl.a. data på 4. 

årgang (på skolebiblioteket)  

2) Barnets stemme – data fra bl.a. KKFOens børnemiljøundersøgelse 

(på personalerummet) 

Drøftelse 100 
min 



3) Trivsel – bl.a. data på elevfravær og medarbejdertrivsel (i 

konferencelokalet) 

4) Retning 2026/ Dannelse* (i konferencelokalet) 

Samtalen vil foregå på ’stationer’. På hver station er formen oplæg fra 

skolen (ledelse, lærere og elever) baseret på data, efterfulgt af en kort 

dialog. Samtalen dokumenteres via referat, som udarbejdes af 

forvaltningsrepræsentant.  

Emnerne er udvalgt på baggrund af proces med forældre og personale.  

Følgende bestyrelsesmedlemmer deltager: Søren (alle er inviteret og kan 

give besked til Rene)  

* Dannelse erstattes i skoleudviklingssamtalen af underemnet ansvarlighed 

/ fælles ansvar. René definerer nærmere. Skolebestyrelsen ønsker at 

arbejde videre med forståelsen af dannelsesbegrebet på VAS. Dette 

kræver imidlertid en længere diskussion 

Dannelse indeholder bl.a. underemnerne evnen til at debattere, 

ansvarlighed, respekt for forskellighed, demokrati, værdier 

 

Bilag 1: referatskabelon til skoleudviklingsamtale 

Bilag 2:  baggrundsmateriale til formøde for skoleudviklingssamtale 

 

 


